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Jsme hlavní řídící autoritou boccii pro Českou republiku 
Sdružujeme 110 parasportovců, osobních i sportovních asistentů, trenérů,
klasifikátorů, rozhodčích v 5 klubech napříč Českem
Jsme aktivními členy , který je členem světové řídícíČeského paralympijského výboru
organizace . World Boccia
Vypracovali jsme strategii koncepčního rozvoje boccii a aktivně ji naplňujeme 
Realizujeme národní a mezinárodní turnaje, řídíme reprezentaci ČR, koordinujeme
činnost rozhodčích, vzdělávání klasifikátorů a trenérů, posouváme českou bocciu 
k dalším úspěchům
Pracujeme v tomto týmu:
Předseda: František Serbus
Místopředsedkyně: Bc. Pavla Vrbová
Členové výkonného výboru: Mgr. Roman Suda, Bc. Kateřina Šnajdrová, Klára
Štefková, Vladimír Nosek a Kamil Vašíček

https://paralympic.cz/
https://www.worldboccia.com/


Boccia [boča] je skvělá pro všechny, koho v důsledku zdravotního hendikepu 
získaného při narození, po nemoci nebo po těžkém úraze, přestaly poslouchat ruce, 
nohy, nebo obojí. Často je to jediný sport, který se svým hendikepem mohou dělat. 
Boccia jim přináší možnost realizovat se, sportovat a vítězit, být aktivní, v pohybu 
a v kolektivu, cestovat a poznávat nové lidi.

Hraje se na 5 kontinentech ve více než 80 zemích. Na paralympiádě se hraje od roku 
1984, v ČR od roku 1995.

V našem miniseriálu zjistěte o boccie víc: 
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a jezdit po světových turnajích“
„Při snaze o návrat 

do normálního života po autonehodě jsem 
se upnul k boccie, nevím, jak bych to bez ní zvládnul“

https://youtube.com/playlist?list=PL9-9psc1Pt-fcw5731FxJ-TDU3wqi6FH4&si=XPl1I6D3yJs0777q
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Naši sportovci svým životním příběhem a osobní odvahou vyboccují z řady - 
- podívejte se na některé jejich osudy:

„Jeden den žijete život jako každý jiný, v okamžiku ale bojujete o holý život“

„Rád jsem se po práci jezdíval projet. Láska k rychlé jízdě se mi ale stala osudnou…“

„Máma už nevěřila, že mě dokáže porodit. Nakonec to zvládla. Jsem od malička na 

vozíku.“

https://youtu.be/_FGu4ZbGE_Q
https://youtu.be/9k0ehMndIYo
https://youtu.be/mQiZyJrR84U
https://youtu.be/mQiZyJrR84U


     Sdružujeme celkem 110 členů, z toho 58 parasportovců 
 Organizujeme 8 turnajů ročně po celém Česku
 3 nás budou reprezentovat na paralympiádě v Paříži 2024
 19 našich sportovců reprezentuje ČR na 12 turnajích po celém světě
 Aktivně vzděláváme trenéry, klasifikátory a rozhodčí

 Organizujeme

 1. Czech Boccia Tour 
 Pro výkonnostní sportovce 
 20+ turnajů od roku 2017
 Boccisté z České republiky, Polska, Slovenska, Velké Británie, Ukrajiny, Belgie, 
 Německa, Irska

 2. Start Boccia Cup  
 Pro začínající sportovce
 8 turnajů od roku 2019
 Primárně pro české boccisty – podpora našich talentů

 3. Anketa Boccista roku
 Slavnostní galavečer 
 Ocenění nejlepších českých boccistů, trenérů a rozhodčích

 4. Integrované turnaje v boccie
 Propojujeme bocciou zdánlivě odlišné světy lidí „zdravých“ a lidí s hendikepem
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Koordinujeme
Tréninkové kempy reprezentace a komplexní přípravu
Rozvoj boccii na národní úrovni
Profesionalizaci klubů
Propagaci boccii
Profesionalizaci trenérů
Rozhodčí
Klasifikátory
Vysílání sportovců na mezinárodní turnaje, mistrovství a paralympiády

Naše největší úspěchy v posledních letech:
2021 - Paralympiáda Tokio -  Adam Peška – 1. místo
2022 - WB Challenger Zagreb – 7krát na stupních vítězů
2022 - WB Championship Rio de Janeiro - Adam Peška – 3. místo
2022 - WB Challenger Veldhoven -  4krát na stupních vítězů
2022 - WB Challenger Poznan - pár BC3 – 3. místo
2023 – WB Challenger Zagreb – 2krát na stupních vítězů
2023 – WB Cup Montreal – Adam Peška – 1. místo
2023 – European Para Championships – Radek Procházka - 2. místo, pár BC3 – 1. místo
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Česká boccia 2025 // Vize a cíle 
Máme jasnou a silnou vizi, kam chceme českou bocciu posouvat
Díky propracovaným náborovým aktivitám začne bocciu hrát 50 nových hráčů
Uspořádáme světový turnaj pod World Boccia, kterého se zúčastní boccisté 
z 20 zemí světa
Budeme aktivní na sociálních sítích a povědomí o boccie v české 
společnosti vzroste
Vytvoříme 5 chráněných pracovních míst – na vedení a organizaci 
české boccii se budou aktivně podílet sami sportovci
Spojíme se silným a stabilním generálním partnerem

Č
ESK

Á
 B

O
C

C
IA

 
  20

25
Co nabízíme
Jsme si vědomi toho, že jsme a vždy budeme malým sportem s limitovaným 
mediálním dosahem. Nikdy nenabídneme miliony sledujících a dosahy, které 
zbourají internet. 
Každý jeden boccista je člověk s ohromně silným příběhem a Vy se s těmito příběhy 
můžete spojit. Propojte svůj marketing se životními osudy boccistů. Nabízíme vám 
být součástí něčeho unikátního. Něčeho, co v každém z nás probouzí to lidské – 
-  emoce a touhu pomáhat.
Spolupráci a partnerství vymyslíme na míru, tak aby byla oboustranně prospěšná. 
Samozřejmě Vás maximálně zviditelníme v rámci všech našich aktivit 
a komunikačních kanálů.
Můžete být naším generálním partnerem, hrdým partnerem nebo prostě jen 
fanouškem, který naše aktivity bude podporovat. Každá podpora v našem nekomerčním 
sportu je pro nás obrovskou vzpruhou. 



Jak podporu využíváme
Pokrýváme především náklady spojené se samotnými sportovci (nákup vybavení, cestování 
a ubytování na turnajích, tréninkové kempy).
Pro bližší představu uvádíme pár příkladů toho, kolik nás co stojí:
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Dresová 
souprava

8 390 Kč
Sada

míčů pro
reprezentanta

27 000 Kč

Rampa
pro hráče

40 až 
80 000 Kč

Startovné
na Evropský

turnaj pro hráče

39 000 Kč

Startovné
na Evropský

turnaj pro asistenta

39 000 Kč

Hodina
tréninku

700 Kč

Osobní 
asistence hráče
na den turnaje

1 300 Kč



,,Česká federace boccii je důležitým členem Českého paralympijského výboru, který na území 
České republiky vytváří podmínky pro organizaci paralympijského sportu boccia. Tento sport 
je unikátní nejenom tím, že dává příležitost na paralympijských hrách sportovcům 
s nejtěžším tělesným postižením, je unikátní také tím, že celosvětově jej provozuje více, než 
80 zemí. Od ledna 2023 je Český paralympijský výbor členem World Boccia a Česká federace 
boccii je v tomto ohledu velmi důležitým článkem ČPV, aby se tento sport nadále rozvíjel.”

               Zbyněk Sýkora, předseda Českého paralympijského výboru

,,S Českou federací boccii společnost PRE spolupracuje již od roku 2017. Věříme, že pro 
parasportovce, kteří se věnují boccie, vytváří nejlepší možné podmínky a proto každoročně 
podporujeme její činnost a organizaci turnajů. Těší nás, že od začátku naší spolupráce narostl 
počet reprezentantů, jejich výjezdů a sportovních úspěchů." 

                      Společnost Pražská energetika, a. s.

,,Jako dlouholetý reprezentant v boccie mohu objektivně posoudit pozitivní vliv ČFB 
na sportovce a bocciu jako takovou, protože jsem hrál ještě v dobách, kdy neexistovala. Díky 
této organizaci se více sport profesionalizoval, a stal se tak atraktivnější pro nás všechny. ČFB 
se stará nejen o problematiku financování sportu, ale také o tréninky, sportovní vybavení 
a propagaci. Velkým posunem dopředu také vidím v možnosti se podílet na rozvoji boccie 
prostřednictvím nově vzniklých komisí. S tím je spojená i transparentnost organizace 
z hlediska nominací do reprezentace, financování i získávání informací." 

           Radek Procházka, reprezentant České republiky
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Naše aktivity můžete sledovat na našem webu a sociálních sítích.
Web 
Facebook 
Instagram rozhodčí 
Youtube

Věříme, že jsme Vás zaujali a najdeme prostor ke spolupráci. 

Tým České federace boccii

SLEDUJTE BOCCIU

https://boccia-sport.cz/
https://www.facebook.com/profile.php?id=100069526951979
https://www.instagram.com/czech.boccia.referees/
https://www.youtube.com/channel/UCjv8wDi46Y5bDbElSCmWexg
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Fotografie v brožuře jsou čerpány z archívů České federace boccii, World Boccia a Českého paralympijského výboru.



PODPOŘÍTE
 ČESKÉ BOCCISTY?
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